
REPUBLIKA HRVATSKA 

SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 
TEHNIČKA I INDUSTRIJSKA ŠKOLA 

RUĐERA BOŠKOVIĆA U SINJU 

KLASA: 003-10/20-01/02 
UR. BROJ: 2175-38-20 

 

U Sinju 09.03. 2020. 

 
 

Z A P I S N I K  

2. (druge) sjednice Vijeća roditelja Tehničke i industrijske škole Ruđera Boškovića u Sinju 

održane u učionici u prizemlju Tehničke i industrijske škole Ruđera Boškovića u Sinju dana 

09.03.2020., s početkom u 08,00 sati 

Nazočni roditelji: 1a, 1b, 1c, 1e, 2a, 2c, 2d, 2e, 2f, 3b, 3h i 4f 

DNEVNI RED: 

1. Uspjeh učenika na polugodištu školske godine 2019./2020. 

2. Mjere za poboljšanje uspjeha 

3. Nadoknada nastave 

 

Ad.1. Predsjednik Vijeća roditelja Mario Stanić pozdravio je roditelje i utvrdio da postoji 

kvorum, te da se može početi s radom. Utvrdio je da je prisutno 12 roditelja.  

Pročitao je dnevni red, upitao ima li dopuna dnevnog reda, dopuna nije bilo i dnevni red 

prihvaćen je jednoglasno. 

Riječ je dao pedagoginji Škole koja je iznijela izvješće o rezultatima učenika na polugodištu 

školske godine 2019./2020. Rekla je da je roditelji mogu prekinuti u svakom trenutku i 

postaviti pitanje o bilo kojem dijelu izvješća. 

Izvješće o rezultatima uspjeha učenika na polugodištu usvojeno je jednoglasno. 

Ad.2. Predsjednik VR Mario Stanić dao je riječ ravnateljici Marici Barać, koja je izvijestila 

roditelje o tome što je napravila od kada je na mjestu ravnateljice Škole: 

- Napravljene su sve predradnje za e-dnevnik koji bi trebao startati u novoj školskoj 

godini 2020./2021. 



- Uređena je učionica za hidrauliku i pneumatiku, što je bio uvjet da škola dobije 

dopusnicu za školovanje zanimanja Strojarski računalni tehničar 

- Mala dvorana se iznajmljuje, pa škola ima svoja sredstva koja možemo iskoristiti za 

napredak škole 

- Svaki nastavnik je dobio laptop za rad od strane ministarstva za Školu za život, a sad 

očekujemo i tablete za učenike 

- Internet je u svakoj učionici, a također je u sve učionice postavljen projektor i deset 

pametnih ploča, a postavljanju su doprinijeli i učenici u suradnji sa profesorima. 

- U pojedinim učionicama namjeravamo mijenjati rasvjetna tijela 

- Obnova kotlovnice je u tijeku 

- Uređuje se učionica za elektrotehniku  

- Nova računala se očekuju u računalnoj učionici 

Roditelj Bogdan Slobodan je pitao u što mislimo utrošiti vlastita sredstva koja dobivamo od 

male sportske dvorane.  

Ravnateljica je odgovorila da su sredstva na računu, da ih još nismo namijenili, jer smo npr. 

lani imali kvar na kamionu koji smo morali platiti 18 000 kn, a kad Županija kaže da nema 

novca i da uložimo vlastiti važno je taj novac imamo, sad smo mijenjali i pneumatiku na 

kamionu, a namjera je riješiti podove u nekim učionicama i oličiti zidove. Zaključila je da je 

škola prostorno velika i zahtijeva ulaganja, kako bi učenici imali najbolje uvjete za vlastiti 

razvoj. 

Roditelj Bogdan Slobodan je također pitao ima li u Školi učenika lošijeg imovinskog stanja, 

pa da im se tim novcem pomogne. 

Ravnateljica je odgovorila da vodimo računa o takvim učenicima, da je nekima bio plaćen 

maturalni ples, jer nisu bili u stanju sami platiti, a sada će takvi učenici dobiti i tablete. 

Roditelj Bogdan Slobodan je rekao da vidi da se škola obnavlja i da mu je to drago, ali da bi 

trebalo uložiti dio novca u opremu Praktične nastave u radionicama u Školi, kako bi nastava 

bila na još većem nivou, jer da učenici imaju problema kad su kod obrtnika, jer im neće da 

pokažu osnovne alate za rad, kao i princip njihovog rada. 



Ravnateljica je odgovorila da su neki alati već naručeni i da će nastavnici učenicima objasniti 

princip rada. 

Ad.3. Ravnateljica je rekla da se odmah nakon štrajka počelo s nadoknadom nastave, u 

mjesecu siječnju nadoknadio se jedan tjedan, a budući da neki profesori nisu bili u štrajku 

njihova je realizacija dobra, pa će u suradnji s njima drugi „uzimati“ njihove satove kako bi 

nastava naročito za maturante završila 29. svibnja 2020. godine. 

Neki profesori u dogovoru s učenicima će subotom nadoknađivati nastavu, ali učenici koji ne 

mogu doći, jer autobusi kod njih ne voze, neće dobiti neopravdane sate za taj dan. 

Dovršeno u 9,00 sati. 

 

ZAPISNIČAR:                                                                                        PREDSJEDNIK  

Mirjana Milun, prof.                                                                                Mario Stanić  

 


